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PS 99/18 Reguleringsplan for Måvikheia hytteområde gnr. 75, 
bnr. 287, Borøya - revidert planforslag. 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Ordføreren informerte om henvendelse fra forslagsstiller med ønske om at saken 
utsettes og at nytt, revidert planforslag sendes fra søker og legges frem til ny 
behandling i teknikk-, plan- og naturutvalget.  

Vedtak 
Saken utsettes. Nytt, revidert planforslag legges frem til ny behandling i teknikk-, plan- 
og naturutvalget. 
 
 

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 06.11.2018  

Behandling 
Solveig Røvik (TTL) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (8 stemmeberettigede) 
 
Avstemming, habilitet: 
Røvik ble enstemmig erklært inhabil, jf. forvaltningsloven § 6-1 
 
Vara Tor Arne Hauge (H) tiltrådte (9 stemmeberettigede) 
 
Svein O. Dale orienterte om saken. 
 
Kåre Haugaas ba om gruppemøte 
 
Møtet ble hevet 
 
Møtet ble satt 
 
Line Mørch (V) fremmet forslag om at høringsperioden skal vare i 8 uker. 
 
Kristian Knutsen fremmet endringsforslag til rådmannens forslag til omformulert pkt. 
3.01 om at fritidseiendommene tillates oppført med en møne-/gesimshøyde på inntil 9,0 
meter beregnet fra overkant gulv i nederste etasje. 
 
Knut Aall (SP) fremmet forslag (1) om at det gjøres endring i rådmannens forslag til pkt. 
5.01 slik: 
‘’Det er ikke tillatt å fjerne større furutrær…’’  
I tillegg inkluderes definisjon på store trær som en omkrets på 90 cm, 1 meter over 
bakken. 
 



Knut Aall (SP) fremmet forslag (2) om at punktum settes etter ‘’jordfarger’’ i 
rådmannens forslag, pkt. 3.01, 2. avsnitt. 
 
Knut Aall (SP) fremmet følgende endringsforslag (3): 
Planen reduseres med 3 eksponerte tomter.  
 
 
Avstemming: 
Mørch sitt forslag ifm. høring: enstemmig  
 
Knutsen sitt forslag: 3 stemmer og falt 
 
Aall sitt forslag (1): enstemmig 
 
Aall sitt forslag (2): enstemmig 
 
Rådmannens forslag til omformulert pkt. 6.05: enstemmig vedtatt 
 
Aall sitt forslag (3): 6 stemmer og vedtatt 
 
 
Kristian Knutsen (TTL) fremmet forslag om mindretallsanke, inkludert mønehøyde på 9 
meter, samt at alle tomtene opprettholdes. 
 
Avstemming, mindretallsanke:  
3 stemmer og vedtatt anket inn for kommunestyret 
 
Hauge fratrådte og Røvik gjeninntrådte 

Vedtak 
Beslutningen ankes inn for kommunestyret og avgjøres i førstkommende møte. 
 
Flertallsinnstillingen fra teknikk-, plan- og naturutvalget 06.11.2018 lyder som følger: 
 
 
I medhold av PBL. §12-10 legges planforslaget ut til høring i 8 uker. 
 
Planen reduseres med 3 eksponerte tomter.  
 
Planutvalget har følgende krav til omformulering av reguleringsbestemmelsene: 
 
Pkt. 5.01 omformuleres til: 
5.01 o_F1-o_F2 er regulert til offentlige områder for friluftsformål. Områdene skal bevares 
som naturområde med stedegen vegetasjon. Det tillates skånsom tynningshogst og vedlikehold av 
vegetasjon. Det er ikke tillatt å fjerne større trær med unntak av det eventuelt er arealfestet i 
vegetasjonsplan. Sprengning eller graving er ikke tillatt. Det tillates enkel tilrettelegging for fremføring av 
stier. Større trær defineres med omkrets på 90 cm eller mer 1 meter over bakken. 
 
Innenfor sørøstlige deler av F1 tillates terrenginngrep i forbindelse med eventuell 
fremføring av vann- og avløpsanlegg. Hvilke arealer dette gjelder skal vises i vegetasjonsplan før 
terrenginngrepene foretas. Inngrepene skal skje skånsomt, og eventuelle skjæringer og fyllinger skal 
jordslås med stedlige masser. 
 



Pkt.3.01 omformuleres til: 
3.01 FF1-FF5 er regulert til private områder for frittliggende fritidsbebyggelse. Maksimalt tillatt bebygd 
areal for hver tomt er m2-BYA=120 m2. Dette inkluderer fritidsbolig, garasje/carport, anneks/frittstående 
sekundærbygning og terrasse/platting. 
 
Maksimal tillatt møne-/gesimskote (mk) og høyde overkant gulv (gk) er påført plankartet. Fritidsboligene 
tillates oppført med en møne-/gesimshøyde på inntil 6,0 meter beregnet fra overkant gulv i nederste 
etasje. Anneks/frittstående sekundærbygning tillates oppført med mønehøyde på inntil 4,5 meter 
beregnet fra overkant gulv i nederste etasje. 
Alle bygninger innenfor planområdet skal beises eller males i jordfarger. Tomtearealene skal inngå i 
vegetasjonsplan. 
 
Pkt.6.05 omformuleres til: 
6.05 Før det gis igangsettingstillatelse til grave- og anleggsarbeider innenfor byggeområdene, eller 
hogst/inngrep i friluftsområdene, skal det foreligge en detaljert vegetasjonsplan som viser hvordan 
eksisterende vegetasjon og terreng utenfor byggegrop skal hensyntas, herunder hvilke større trær som 
skal bevares. Eksisterende vegetasjon og terreng som skal bevares må gis nødvendig beskyttelse under 
anleggsperioden. Trær og vegetasjon som skal bevares tillates heller ikke hogd ned etter 
anleggsperioden. 
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

I medhold av PBL. §12-10 legges planforslaget ut til høring i 6 uker, med samme 
høringsperiode som for planforslaget på tilgrensende eiendom. 
 
Planutvalget har følgende krav til omformulering av reguleringsbestemmelsene: 
 
Pkt. 5.01 omformuleres til: 
5.01 o_F1-o_F2 er regulert til offentlige områder for friluftsformål. Områdene skal bevares 
som naturområde med stedegen vegetasjon. Det tillates skånsom tynningshogst og vedlikehold av 
vegetasjon. Det er ikke tillatt å fjerne større furutrær med unntak av det eventuelt er arealfestet i 
vegetasjonsplan. Sprengning eller graving er ikke tillatt. Det tillates enkel tilrettelegging for fremføring av 
stier. 
 
Innenfor sørøstlige deler av F1 tillates terrenginngrep i forbindelse med eventuell 
fremføring av vann- og avløpsanlegg. Hvilke arealer dette gjelder skal vises i vegetasjonsplan før 
terrenginngrepene foretas. Inngrepene skal skje skånsomt, og eventuelle skjæringer og fyllinger skal 
jordslås med stedlige masser. 
 
Pkt.3.01 omformuleres til: 
3.01 FF1-FF5 er regulert til private områder for frittliggende fritidsbebyggelse. Maksimalt tillatt bebygd 
areal for hver tomt er m2-BYA=120 m2. Dette inkluderer fritidsbolig, garasje/carport, anneks/frittstående 
sekundærbygning og terrasse/platting. 
 
Maksimal tillatt møne-/gesimskote (mk) og høyde overkant gulv (gk) er påført plankartet. Fritidsboligene 
tillates oppført med en møne-/gesimshøyde på inntil 6,0 meter beregnet fra overkant gulv i nederste 
etasje. Anneks/frittstående sekundærbygning tillates oppført med mønehøyde på inntil 4,5 meter 
beregnet fra overkant gulv i nederste etasje. 
Alle bygninger innenfor planområdet skal beises eller males i jordfarger, eller være i ubehandlet tre. 
Tomtearealene skal inngå i vegetasjonsplan. 
 
Pkt.6.05 omformuleres til: 
6.05 Før det gis igangsettingstillatelse til grave- og anleggsarbeider innenfor byggeområdene, eller 
hogst/inngrep i friluftsområdene, skal det foreligge en detaljert vegetasjonsplan som viser hvordan 
eksisterende vegetasjon og terreng utenfor byggegrop skal hensyntas, herunder hvilke større trær som 
skal bevares. Eksisterende vegetasjon og terreng som skal bevares må gis nødvendig beskyttelse under 



anleggsperioden. Trær og vegetasjon som skal bevares tillates heller ikke hogd ned etter 
anleggsperioden. 
  



PS 100/18 Flomfare Fosstveitveien 33 - anmodning om 
bygge og deleforbud etter lov om sikring mot naturskader 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Arne Bjørnstad (TTL) fremmet endringsforslag om at følgende setning i innstillingens 
bokstav a) strykes: 
Forbudet gjelder ikke vanlig løpende vedlikehold. 
 
Avstemming: 
Bjørnstad sitt endringsforslag: enstemmig  
 
Teknikk-, plan og naturutvalgets innstilling, inkludert Bjørnstad sitt endringsforslag 
enstemmig vedtatt 

Vedtak 
a) I medhold av naturskadelovens § 22 nedlegges bygge og delingsforbud for 
eiendommen gnr. 57, bnr. 32. Vedtaket er begrunnet med at bygningen er vurdert til å 
stå på ustabile løsmasser i et flomutsatt område nær elv, der det er sannsynlig at det vil 
oppstå flom flere ganger i husets levetid.  
 
b) Ved revisjon av kommunens planstrategi vil kommunestyret be rådmannen 
innarbeide plan for kartlegging av risikoarealer i hele kommunen, og fremme forslag til 
fremtidig forvaltning, tiltak og skjøtsel av de aktuelle områdene. 
 
 
 

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 06.11.2018  

Behandling 
Knut Aall (SP) fremmet følgende forslag: 
a) I medhold av naturskadelovens § 22 nedlegges bygge og delingsforbud for 
eiendommen gnr. 57, bnr. 32. Vedtaket er begrunnet med at bygningen er vurdert til å 
stå på ustabile løsmasser i et flomutsatt område nær elv, der det er sannsynlig at det vil 
oppstå flom flere ganger i husets levetid. Forbudet gjelder ikke vanlig løpende 
vedlikehold. 
 
b) Ved revisjon av kommunens planstrategi vil kommunestyret be rådmannen 
innarbeide plan for kartlegging av risikoarealer i hele kommunen, og fremme forslag til 
fremtidig forvaltning, tiltak og skjøtsel av de aktuelle områdene. 
 
Avstemming: 
Aall sitt forslag a): enstemmig tilrådd 
Aall sitt forslag b): enstemmig tilrådd 
Rådmannens forslag: 0 stemmer og falt 



Innstilling 
a) I medhold av naturskadelovens § 22 nedlegges bygge og delingsforbud for 
eiendommen gnr. 57, bnr. 32. Vedtaket er begrunnet med at bygningen er vurdert til å 
stå på ustabile løsmasser i et flomutsatt område nær elv, der det er sannsynlig at det vil 
oppstå flom flere ganger i husets levetid. Forbudet gjelder ikke vanlig løpende 
vedlikehold. 
 
b) Ved revisjon av kommunens planstrategi vil kommunestyret be rådmannen 
innarbeide plan for kartlegging av risikoarealer i hele kommunen, og fremme forslag til 
fremtidig forvaltning, tiltak og skjøtsel av de aktuelle områdene. 
 
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

I medhold av naturskadelovens §22 nedlegges bygge og delingsforbud for 
eiendommen gnr. 57, bnr. 32. Vedtaket er begrunnet med at bygningen står på 
løsmasser i et flomutsatt område nær elv, der det er sannsynlig at det vil oppsto flom 
flere ganger i husets levetid. Forbudet gjelder ikke vanlig løpende vedlikehold. 
 
Ved revisjon av kommunens planstrategi vil kommunestyret be rådmannen innarbeide 
plan for kartlegging av risikoarealer langs hele Storelva-vassdraget der bygge- og 
delingsforbud bør iverksettes. 
  



PS 101/18 Grendstøl-Slotta-Ytre vei: vann og avløp langs ny 
fylkesvei 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å inngå kontrakt med valgt 
tilbyder dersom kontraktssum og anslag på kommunens øvrige kostnader er innenfor 
11,6 mill. kroner eksklusive merverdiavgift. Fullmakten gjelder investeringsprosjektet 
Grendstøl-Slotta-Ytre vei; vann og avløp langs ny fylkesvei. 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 06.11.2018  

Behandling 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å inngå kontrakt med valgt 
tilbyder dersom kontraktssum og anslag på kommunens øvrige kostnader er innenfor 
11,6 mill. kroner eksklusive merverdiavgift. Fullmakten gjelder investeringsprosjektet 
Grendstøl-Slotta-Ytre vei; vann og avløp langs ny fylkesvei. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Tvedestrand kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å inngå kontrakt med valgt 
tilbyder dersom kontraktssum og anslag på kommunens øvrige kostnader er innenfor 
11,6 mill. kroner eksklusive merverdiavgift. Fullmakten gjelder investeringsprosjektet 
Grendstøl-Slotta-Ytre vei; vann og avløp langs ny fylkesvei. 
 
  



PS 102/18 Valg av kunstgress for idrettsbane ved ny 
videregående skole på Mjåvann 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Line Mørch (V) fremmet følgende endringsforslag: 
‘’Ny innledning: 
Tvedestrand kommunestyre vedtar at det bygges en kunstgressbane uten bruk av 
gummigranulat. 
 
Nytt pkt 3:  
Vurderes miljøvenlig granulat (biologiske/plantebaserte materialer, sand) som godt nok 
etter testing, skal det brukes.’’ 
 
Line Mørch (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
‘’Rådmannen tar initiativ til at idrettsbanen kan delta som testbane i utprøving av 
alternative granulatmaterialer.’’ 
  
Knut Aall (SP) fremmet endringsforslag om at følgende ord strykes i den innledende 
setningen: ‘’tradisjonell’’ og ‘’ for gummigranulat’’ 
 
Avstemming: 
Mørch sitt endringsforslag, innledning: 3 stemmer og falt 
Aall sitt endringsforslag: 15 stemmer og vedtatt 
Mørch sitt endringsforslag, punkt 3: 3 stemmer og falt 
Teknikk-, plan og naturutvalgets innstilling, punkt 1, 2 og 3: enstemmig vedtatt 
 
Mørch sitt tilleggsforslag: 3 stemmer og falt 
 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vedtar at det bygges en kunstgressbane med følgende 
forutsetninger: 
 
1. Ny forskrift fra miljødirektoratet skal tilfredsstilles for å redusere granulatflukt. 
2. Valg av granulatet utsettes så lenge som mulig i påvente av testresultater fra 
cellulose granulat. 
3. Rådmannen får fullmakt til å avgjøre punkt 2 basert på tilgjengelige 
testresultater. 
 
 
 

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 06.11.2018  

Behandling 
Line Mørch (V) fremmet følgende forslag:  
Tvedestrand kommunestyre vedtar at det bygges en kunstgressbane under 
forutsetning at det ikke brukes gummigranulat 



 
Avstemming: 
Mørch sitt forslag: 1 stemme og falt 
Rådmannens forslag: 8 stemmer og tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vedtar at det bygges en tradisjonell kunstgressbane for 
gummigranulat med følgende forutsetninger: 
 
1. Ny forskrift fra miljødirektoratet skal tilfredsstilles for å redusere granulatflukt. 
2. Valg av granulatet utsettes så lenge som mulig i påvente av testresultater fra 

cellulose granulat. 
3. Rådmannen får fullmakt til å avgjøre punkt 2 basert på tilgjengelige 

testresultater. 
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Tvedestrand kommunestyre vedtar at det bygges en tradisjonell kunstgressbane for 
gummigranulat med følgende forutsetninger: 
 

1. Ny forskrift fra miljødirektoratet skal tilfredsstilles for å redusere granulatflukt. 
2. Valg av granulatet utsettes så lenge som mulig i påvente av testresultater fra 

cellulose granulat. 
3. Rådmannen får fullmakt til å avgjøre punkt 2 basert på tilgjengelige 

testresultater. 
 
  



PS 103/18 Kjøp av Lyngmyrhallen 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (24 
stemmeberettigede) 
 
Marianne Landaas (H) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (23 
stemmeberetigede) 
 
Avstemming, habilitet: 
Nævestad ble enstemmig erklært inhabil, jf. forvaltningsloven § 6-1 
Landaas ble enstemmig erklært habil og gjeninntrådte (24 stemmeberettigede) 
 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 
 
Nævestad gjeninntrådte (25 stemmeberettigede) 

Vedtak 
1.  Tvedestrand kommune kjøper Lyngmyrhallen fra Lyngmyrhallen AS for 
1.500.000 kroner. Kjøpesummen føres opp i økonomiplan 2019-2022 og budsjett 2019. 
2. Overtagelse settes til 1.1.2019. 
3. Tvedestrand kommune overtar justeringsplikt for merverdiavgift fra 
Lyngmyrhallen AS. 
4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeide kjøpekontrakt og ordføreren får fullmakt til 
å skrive under kontrakten.  
5. Aust-Agder fylkeskommune får leie Lyngmyrhallen fram til 1.8.2020 på de 
samme premisser som i dagens leieavtale med Lyngmyrhallen AS. 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 06.11.2018  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (8 
stemmeberettigede) 
 
Marianne Landaas (H) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (7 
stemmeberetigede) 
 
Avstemming, habilitet: 
Nævestad ble enstemmig erklært inhabil, jf. forvaltningsloven § 6-1 
Landaas ble enstemmig erklært habil og gjeninntrådte (8 stemmeberettigede) 
 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd 
 
Nævestad gjeninntrådte (fulltallig formannskap) 



Innstilling 
1.  Tvedestrand kommune kjøper Lyngmyrhallen fra Lyngmyrhallen AS for 1.500.000 

kroner. Kjøpesummen føres opp i økonomiplan 2019-2022 og budsjett 2019. 
2. Overtagelse settes til 1.1.2019. 
3. Tvedestrand kommune overtar justeringsplikt for merverdiavgift fra Lyngmyrhallen 

AS. 
4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeide kjøpekontrakt og ordføreren får fullmakt til 

å skrive under kontrakten.  
5. Aust-Agder fylkeskommune får leie Lyngmyrhallen fram til 1.8.2020 på de samme 

premisser som i dagens leieavtale med Lyngmyrhallen AS. 
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

1.  Tvedestrand kommune kjøper Lyngmyrhallen fra Lyngmyrhallen AS for 1.500.000 
kroner. Kjøpesummen føres opp i økonomiplan 2019-2022 og budsjett 2019. 

2. Overtagelse settes til 1.1.2019. 
3. Tvedestrand kommune overtar justeringsplikt for merverdiavgift fra Lyngmyrhallen 

AS. 
4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeide kjøpekontrakt og ordføreren får fullmakt til 

å skrive under kontrakten.  
5. Aust-Agder fylkeskommune får leie Lyngmyrhallen fram til 1.8.2020 på de samme 

premisser som i dagens leieavtale med Lyngmyrhallen AS. 
 
  



PS 104/18 Høringsuttalelse - Regional utviklingsplan 2035 
Helse Sør-Øst 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Saksordfører, Ole Goderstad (H) orienterte om saken. 
 
Livsløpskomiteens innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til forslag til høringsuttalelse – Helse Sør-Øst 
«Regional utviklingsplan 2035» fra Østre Agder regionråd. 
 
 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 06.11.2018  

Behandling 
Ole Goderstad (H) oppnevnes som saksordfører.  
 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre slutter seg til forslag til høringsuttalelse – Helse Sør-Øst 
«Regional utviklingsplan 2035» fra Østre Agder regionråd. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Tvedestrand kommunestyre slutter seg til forslag til høringsuttalelse – Helse Sør-Øst 
«Regional utviklingsplan 2035» fra Østre Agder regionråd.  
 
  



PS 105/18 Fastsetting av valgdag – en eller to valgdager 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Jan W. Nævestad (TTL) fremmet alternativ 1 
 
Avstemming:  
Nævestad sitt forslag: 12 stemmer og falt 
Valgstyrets innstilling: 13 stemmer og vedtatt 

Vedtak 
Kommunestyret vedtar at det i Tvedestrand kommune ved kommunestyre- og 
fylkestingsvalget i 2019 skal avvikles valgdag søndag 8. september og mandag 9. 
september i sentrum og mandag den 9. september 2019 på de øvrige vedtatte 
valgstedene. 
 
 

Saksprotokoll i Valgstyre - 06.11.2018  

Behandling 
SP, AP, UA og KRF fremmet følgende forslag til endret alternativ 2: 
‘’Kommunestyret vedtar at det i Tvedestrand kommune ved kommunestyre- og 
fylkestingsvalget i 2019 skal avvikles valgdag søndag 8. september og mandag 9. 
september i sentrum og mandag den 9. september 2019 på de øvrige vedtatte 
valgstedene.’’ 
 
Jan Wilhelm Nævestad fremmet alternativ 1 
 
Avstemming: 
SP, AP, UA og KRF: 5 stemmer og tilrådd 
Nævestad sitt forslag: 4 stemmer og falt 

Innstilling 
Kommunestyret vedtar at det i Tvedestrand kommune ved kommunestyre- og 
fylkestingsvalget i 2019 skal avvikles valgdag søndag 8. september og mandag 9. 
september i sentrum og mandag den 9. september 2019 på de øvrige vedtatte 
valgstedene. 
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Alternativ 1 
Kommunestyret vedtar at det i Tvedestrand kommune ved kommunestyre- og 
fylkestingsvalget i 2019 bare skal avvikles valgdag mandag den 9. september 2019.  
 
Alternativ 2 (rådmannens anbefaling) 



Kommunestyret vedtar at det i Tvedestrand kommune ved kommunestyre- og 
fylkestingsvalget i 2019 skal avvikles valgdag søndag 8. september og mandag den 9. 
september 2019. Dette forutsetter imidlertid at antall valgkretser reduseres til 1 krets. 
 
  



PS 106/18 Søknad om fritak fra alle politiske verv ut perioden 
Saksprotokoll i Kommunestyre - 13.11.2018  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Åsta Marte Evensberget fritas fra sine politiske verv i kommunestyret og teknikk-, plan- 
og naturutvalget, i medhold av kommuneloven § 15-2.  
 
Ut perioden 2015-2019, velger Tvedestrand kommunestyre følgende medlemmer til å 
erstatte Evensberget:  
Kommunestyret: Andreas Westheimer (MDG) 
Teknikk-, plan- og naturutvalget: Espen Tegdan (AP) 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 06.11.2018  

Behandling 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Åsta Marte Evensberget fritas fra sine politiske verv i kommunestyret og teknikk-, plan- 
og naturutvalget, i medhold av kommuneloven § 15-2.  
 
Ut perioden 2015-2019, velger Tvedestrand kommunestyre følgende medlemmer til å 
erstatte Evensberget:  
Kommunestyret: Andreas Westheimer (MDG) 
Teknikk-, plan- og naturutvalget: Espen Tegdan (AP) 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

 
Åsta Marte Evensberget fritas fra sine politiske verv i kommunestyret og teknikk-, plan- 
og naturutvalget, i medhold av kommuneloven § 15-2.  
 
Ut perioden 2015-2019, velger Tvedestrand kommunestyre følgende medlemmer til å 
erstatte Evensberget:  
Kommunestyret: Andreas Westheimer (MDG) 
Teknikk-, plan- og naturutvalget: Espen Tegdan (AP) 
 
  



PS 107/18 Referatsaker 
 Fra kl. 17 (60 min): Presentasjon av rådmannens budsjettforslag  

o Rådmann og ass. Rådmann orienterte om budsjettprosessen, 
bakgrunnsbilde og presenterte rådmannens forslag til budsjett for 2019 
og økonomiplan 2019-2022. Budsjettkommentarene og presentasjonen 
fra møtet gjøres tilgjengelig på ‘’Andre møtedokumenter’’ under ‘’politikk’’ 
på kommunens hjemmeside 14.11.2018.   

 Fra kl. 18 (15-20 min): Ungdomsrådet – Innspill til ny barneskole, 
grendeskoler og skolestrukturen i Tvedestrand  

o Ungdomsrådets leder, Martine Nævestad orienterte om ungdomsrådets 
signaler: 
 Det ønskes en tydelig satsing på barn og unge. Skolen i sentrum -  

uavhengig av om den skal være for sentrum eller for hele 
kommunen – bør ikke bygges på sparebluss. Kanskje vil dette 
behøve en endring i skolestruktur. Dersom man bygger en 2-
parallell, vil kanskje toget ha gått for en 3-parallell? 

 Det er på tide å ta en langsiktig beslutning, for en bedre 
skolehverdag for både elever, skoleansatte og foresatte. Det 
ønskes en beslutning som får slutt på innkjøpsstopp, minimale 
vedlikeholdsbudsjetter og usikkerhet.  

 Fra kl. 18.20 (60 min): Informasjon om E18 Dørdal-Grimstad v/ Nye Veier 
AS 

o Solfrid Førland (Nye Veier AS) og Erling Gunnufsen (Rambøll) orienterte 
om status for kommuneplanarbeidet, pågående arbeid og prosessen 
videre. Gunnufsen svarte deretter på spørsmål fra representantene.  

o Det vil komme invitasjon til faglig verksted om kort tid. Både kommunens 
fagfolk og politikere kan delta.  

 Info fra ordfører 
o Ifm. Vakre Veiers Pris vil det bli et arrangement våren 2019 med 

veidirektøren til stede i Tvedestrand. 
 Info fra rådmann 
 Eventuelt 

o Morten Foss (SP) orienterte om at varaordfører June Marcussen (V) 
presenterte Tvedestrand på en svært god måte på Fylkesmannens 
samling for skog- og jordbrukssjefer på Lyngørporten Bokhotell. 

 
 


